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Abstract (en)
For grouping together at least two layers, each consisting of an odd number of ISO container bodies (20, 21, 22; 30, 31, 32) by detachable coupling
of corner brackets, two adjacent corner brackets of two containers (20, 22; 20, 21) of the one layer and an adjacent corner bracket of a container
of the other layer (20, 32, 20, 31) are aligned relative to one another and the lateral anchorage openings of the aligned corner brackets of the one
layer are connected by coupling elements (50; 150) which essentially prevent displacement of the containers relative to one another parallel to the
planes of their side walls and perpendicular to the plane of the side walls and absorb shearing forces. The upper and lower anchorage openings of
the aligned corner brackets of the containers (21, 31; 22, 32), situated in different layers, are coupled by central twist locks (55) which essentially
prevent displacement of the containers relative to one another parallel to the planes of their base surfaces and perpendicular to the plane of the
base surfaces and absorb shearing forces. The aligned corner brackets, which are laterally offset in the vertical plane, are coupled by means of
clamping elements (52, 152) via their end-face anchorage openings. <IMAGE>

Abstract (de)
Zum Zusammenfassen von mindestens zwei Lagen aus jeweils einer ungeradzahligen Anzahl von ISO-Containern (20,21,22;30,31,32) durch
lösbares Koppeln von Eckbeschlägen werden zwei benachbarte Eckbeschläge zweier Container (20,22;20,21) der einen Lage und ein diesen
benachbarter Eckbeschlag eines Containers der anderen Lage (20,32 20,31) zueinander ausgerichtet und die seitlichen Verankerungsöffnungen der
ausgerichteten Eckbeschläge der einen Lage durch Kopplungselemente (50;150) verbunden, die im wesentlichen eine Verlagerung der Container
parallel zu den Ebenen ihrer Seitenwände relativ zueinander sowie normal zur Ebene der Seitenwände verhindern und Scherkräfte aufnehmen. Die
oberen und unteren Verankerungsöffnungen der ausgerichteten Eckbeschläge der in unterschiedlichen Lagen befindlichen Container (21,31;22,32)
werden durch Mitteltwistlocks (55) gekoppelt, die im wesentlichen eine Verlagerung der Container parallel zu den Ebenen ihrer Grundfläcnen
relativ zueinander sowie normal zur Ebene der Grundflächen verhindern und Scherkräfte aufnehmen. Die in der Senkrechten seitlich versetzten,
ausgerichteten Eckbeschläge werden mittels Klammerelementen (52,152) über ihre stirnseitigen Verankerungsöffnungen gekoppelt.
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